



www.cashtrust.my

OLEH

UBB

AMANAH BERHAD

PEMEGANG AMANAH SEJAK 1988

UBB AMANAH BERHAD (168400-P)

Suite B-10-3, Gateway Kiaramas
No. 1, Jalan Desa Kiara, Mont' Kiara
50480 Kuala Lumpur, MALAYSIA

Tel. No: +603-6211 4199 Fax. No: +603-6211 4299

UBB AMANAH BERHAD ADALAH BERDAFTAR SEBAGAI SYARIKAT AMANAH
DI BAWAH AKTA SYARIKAT AMANAH 1949. DISELIA OLEH SURUHANJAYA
SYARIKAT MALAYSIA & MEMATUHI AKTA PEMEGANG AMANAH 1949

- AKTA PERLINDUNGAN DATA PERIBADI 2010
- PENCEGAHAN PENGUBAHAN WANG HARAM DAN PENCEGAHAN
PEMBIAYAAN KEGANASAN 2001 (AMLATFA)
- AKTA WASIAT 1959 • AKTA PROBET DAN PENTADBIRAN 1959.

**INSURANS KEMALANGAN DIRI PERCUMA,
PAMPASAN SEHINGGA DUA KALI GANDA
JUMLAH CASH TRUST ANDA**

Bagaimana Sekiranya Tiada Hari Esok?

\$1.7 TRILLION Kerosakan (USD) **2.9 BILLION** Terjejas **1.5 MILLION** Kematian

**Mulakan
UBB Cash Trust
Serendah RM10k
Hari ini !**

**DUIT INTERIM UNTUK YURAN GUAMAN DAN PERBELANJAAN
KEHIDUPAN KELUARGA TATKALA KECEMASAN**

ANGGAPKAN IA SEBAGAI TABUNG KECEMASAN DENGAN MANFAAT

SITUASI KEHIDUPAN DI LUAR JANGKAAN

Kehilangan kapal terbang, kemalangan, tsunami, gempa bumi, wabak penyakit, keganasan, kemelesetan ekonomi, kecurian, kehilangan pekerjaan dan banyak lagi - kita telah sedia maklum perkara-perkara ini sering berlaku sepanjang masa. Adakah kita bersedia untuk menghadapi situasi tersebut? Apakah perancangan kita untuk orang yang tersayang sekiranya sesuatu yang tidak dijangka berlaku. Adakah kehidupan mereka akan terjejas seandainya satu-satunya sumber kewangan tiada lagi?

Walaupun keadaan seperti ini berlaku tanpa diduga, hari ini dengan adanya UBB CASH TRUST, kita mampu mengatasi segala masalah kewangan untuk diri kita dan orang yang tersayang pada masa hadapan.

UBB CASH TRUST ADALAH PERLINDUNGAN KEWANGAN ANDA

APAKAH ITU 'UBB CASH TRUST' ?

UBB CASH TRUST adalah suatu amanah yang anda wujudkan untuk benefisiari anda, di mana wang tunai yang berada di dalam amanah ini akan diberikan kepada benefisiari apabila berlaku kematian.

MENGAPAKAH SAYA PERLU MEWUJUDKAN SIMPANAN UBB CASH TRUST PADA HARI INI?

Berikutan kematian mana-mana pemegang akaun bank, pihak bank akan membekukan akaun tersebut dan tidak ada siapa yang boleh mempunyai akses kepada akaun tersebut sehingga selesai proses pembahagian harta pusaka. Wang insurans juga mengambil masa lebih daripada 6 minggu sebelum diberi kepada benefisiari.

UBB CASH TRUST akan memastikan benefisiari anda mempunyai akses kepada wang tunai secara segera bagi sebarang perbelanjaan termasuk perbelanjaan dapur harian dan membayar yuran guaman untuk mendapatkan akses kepada harta pusaka sementara menunggu arahan pembekuan akaun bank ditarik balik atau penerimaan wang insurans.

BOLEHKAH SAYA NAMAKAN SESIAPA UNTUK BENEFISIARI SAYA?

Boleh. Anda boleh menamakan sehingga 2 orang benefisiari mengikut pilihan anda.

ADAKAH UBB CASH TRUST AKAN DIBEKUKAN SEPERTI AKAUN- AKAUN BANK LAIN APABILA BERLAKU KEMATIAN?

Tidak. UBB CASH TRUST anda tidak akan dibekukan sekiranya ada berlaku kematian. Ini adalah ciri unik UBB CASH TRUST. Wang anda bukanlah sebahagian daripada harta pusaka anda.

SEKIRANYA SAYA MUFLIS ADAKAH AKAUN UBB CASH TRUST SAYA DIBEKUKAN?

Tidak. UBB CASH TRUST tidak boleh dibekukan dan tidak akan di bekukan semasa kebangkrutan. Ia tidak termasuk di dalam perintah bankrap dan pemiutang kerana duit anda disimpan dengan amanah- amanah yang lain. Benefisiari anda boleh mengakses wang tunai anda dengan mudah.

BOLEHKAH SAYA MENDAPATKAN SEMULA WANG TUNAI YANG TERSIMPAN DI DALAM UBB CASH TRUST?

Boleh. Tertakluk kepada terma dan syarat yang telah disediakan.

INI SANGAT BAGUS!. ADAKAH PROSES PERMOHONAN TERSEBUT RUMIT?

Tidak. Proses untuk mewujudkan UBB CASH TRUST adalah sangat mudah dan cepat. Anda hanya perlu mengisi borang permohonan dan kami akan mengaturkan segalanya.

UBB AMANAH BERHAD – telah ditubuhkan pada tahun 1988

Kami adalah salah satu syarikat pemegang amanah yang mula-mula ditubuhkan di Malaysia dengan pengalaman hampir 30 tahun menyediakan perkhidmatan amanah yang unggul di negara ini. Kami ingin mengubah persepsi yang sering disalah anggap bahawa perkhidmatan pengurusan amanah hanyalah untuk golongan yang berpendapatan tinggi. Oleh itu, kami di UBB AMANAH BERHAD menyediakan perkhidmatan pengurusan amanah untuk semua. Dengan UBB CASH TRUST - SEMUA ORANG BOLEH MENUBUHKAN AMANAH.

Sekiranya Berlaku Kecemasan

UBB CASH TRUST adalah penyelamat anda



Untuk menampung perbelanjaan makan dan minum untuk keluarga.



Untuk menampung perbelanjaan isi rumah dan kos sara hidup keluarga.



Dapat membayar yuran dan perbelanjaan pendidikan anak-anak.



Membayar perbelanjaan keperluan selepas berlaku kematian.



Membayar yuran guaman untuk menyediakan dokumen harta pusaka.



Proses pengeluaran yang cepat & mudah (tiada yuran guaman).



UBB Cash Trust tidak termasuk di dalam perintah bankrap dan daripada pemiutang.



Wang anda dijanakan pada kadar yang baik semasa di dalam amanah.

Mulakan
UBB CASH TRUST
Anda Pada Hari Ini

FAKTA RINGKAS UBB CASH TRUST

MINIMUM	:	MYR 10,000.00
MAKSIMUM	:	MYR500,000.00
YURAN TAHUNAN	:	1%
PEMEGANG AMANAH	:	UBB AMANAH BERHAD

*Prosedur undang-undang dan pembayaran insurans boleh mengambil masa dari 6 bulan hingga setahun untuk diproses. Sebaiknya anda perlu menyimpan wang tunai untuk menampung perbelanjaan keluarga anda bagi tempoh berikut.